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TAIWAN 

CERTIFICATE 

 

TOUR CODE : CT6 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 Nan Fang Ao 

 Chiufen 

Nantien Temple 

Hualien 

 

DEPARTURE Every 
Tuesday & Saturday 

 

Itinerary Subject To Change 

特殊情况下行程会有少许更改 

 
 

 6DAYS 5NIGHT  
TAIWAN LAND TOUR + MASTER BEAR RESORT 
 
 
DAY 01   SINGAPORE – TAIPEI  
Upon arrival,you will meet the local representative and be transferrd to your hotel. 
 

DAY 02    TAIPEI-HUALIEN(B/D)  
⊙Lunch at own expense in Chiufen   
⊙National Taiwan Democracy Memorial Hall : It is the most impressive monument 
of the great Chinese Hero.  The hall’s enormous marble edifice towers over 
landscaped garden, graceful pavilions and placid ponds The bronze statue of the late 
President Chiang Kai-Shek looks out over the city from the main building.  
⊙Chiufen : To see the traditional way of life that still exists with the aura of an old 
mine that is still apparent. Chiufen radiates a variety of emotions.   ⊙Nan Fang Ao :A 
small fishing harbour in Yilan country. The harbour is surrounded by hills and ocean. 
There are some temples including magnificent Mazu Temple and a beautiful beach 
with lots of fishing boats. 

 

DAY 03   HUALIEN(B/L/D) 
⊙Taroko National Park : The fourth National Park, Taroko Gorge is one of the 
world’s great geographical landscape.  ⊙Taroko Memorial Arch Building : It is 
designed in Chinese style.   ⊙Eternal Spring Temple : Situated in the valley with the 
beautiful scene.  ⊙Lu Yeh River Seasonal Hot Spring : Keeping in good health, its 
characteristic is that the hot spring takes from the underground stream, with is the 
carbonic acid hot spring and the red leaves hot spring. ⊙Master Bear Resort: There 
are many facilities, including the Golf driving range, Karaoke. 

 

DAY 04   TAITUNG(B/L) 
⊙Dinner at own expense at the Dream Shopping Mall 
⊙Fo Guang Shan : It is the center of Buddhism in southern Taiwan.    
⊙Mei Non Hakka Village : You have the chance to see the traditional Hakka 
Handicrafts, such as the hand-made umbrella, bamboo handicraft ext. You can also 
taste some Hakka traditional food at your own expense, such as Ban Tiao, Ice block 
and Le Tea.   ⊙Spring And Autumn Pavilions : Where you will be amused by gigantic 
statues of Dragon and Tiger Pagodas, Hsuan Tien Shangti Temple.  ⊙Dream 
Shopping Mall : The biggest shopping center in Southeast Asia, the open-air street 
and the characteristic and the visual platformance of the happy canyon. Coordinates 
high-quality open-air performance, just like the New York fifth street. 
 

DAY 05 KAOHSIUNG-TAIPEI(B/L) 
⊙Dinner at own expense in Raohe Night Market 
⊙Martyr’s Shrine : To view an elaborate ceremony of changing guards hourly.   ⊙101 
Shopping Mall : Enjoy your shopping in the tallest building in the world.    
⊙Geotherma Valley :Located next to XinBeitou Park,is a jade-like spring covered 
with mists. The valley has a history of more than 200 years, it was once known as the 
Hell Valley due to several incidents of tourists  
 

DAY 06 TAIPEI-SINGAPORE(B) 
After breakfast, you are free till your departure transfer to Taoyuan C.K.S Airport. 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

                  6DAYS 5NIGHT 
         Taiwan Land Tour  
         Master Bear Resort 
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台湾 
CERTIFICATE 

 

TOUR CODE : CT6 

TOUR HIGHLIGHT 

 

 南天宫  

 九七星潭风景区 

 太鲁阁国家公园 

 春秋阁 

 

     每逢周二，周六出发 
 

Itinerary Subject To Change 

特殊情况下行程会有少许更改 

  

 

6 天 5 晚  

台北环岛游 花莲小熊度假村 
 
 

第一天 ：新加坡 – 台北 

集合新加坡樟宜机场，飞往台北。抵达后有公司代表接往酒店休息。 
 

第二天 ：台北-花莲（早/午/午餐自理） 

 九份山城 它是昔日的金礦產區, 也是電影悲情城市的外景地。那裡可以品嘗

草仔粿、蕃薯芋頭丸、潮洲魚丸等各式小吃。 阿美文化村 旨在對中外來賓介

紹山胞從前的生活型態。傳統山地歌舞表演風格獨特，名聞遐邇。 南方澳 其

是一位於台湾東北部的宜蘭县苏澳镇境內東南方，東臨太平洋的天然漁港，除

了是台灣三大漁港之一外，也是東部遠洋漁業的重要基地。 
 

第三天：小熊度假村（早/午/晚） 
 太魯閣國家公園 我國第 4 座國家公園，太魯閣峽谷是一個足以傲視全世界

的地理景觀。名列台灣百岳的高山 27 座，美麗的瀑布，雄偉的斷崖，怡人的

溫泉，種種自然資源組成了遊憩者的天堂。 太魯閣牌坊 富有中國味的小型

牌樓。*長春祠: 靜立於山谷中，瀑布飛瀉而下，構成風景畫。 鹿野溪遊季

溫泉 養生健康溫泉其特色是溫泉取自地下泉脈，與紅葉溫泉同屬碳酸溫泉．

無味清澈可飲，泡湯後不用淋浴，擦乾即可，屬最優質泡湯泉。  小熊渡假

村  渡假村裡頭有許多設施，包括高爾夫推桿練習場、卡拉 OK、晚上有

HULA 晚會、煙火秀，還可以放天燈祈福。 
 

第四天：台东-高雄（B/L 晚餐自理） 

 佛光山 為台灣佛教聖地，也是南台灣佛教中心。規模非常宏偉，揚名全省，

創辦人為星雲大師。 美濃客家村 參觀傳統製作的油紙傘、竹藝術品，尚可

自費品味客家美食如粄條、清冰及擂茶。 春秋閣 觀賞點綴其間的生龍活虎

兩巨塔，同時觀賞玄天上帝神像，觀音大士騎龍等，建築精心設計，壯麗中

不失典雅之美。 高雄愛河 高雄愛河不但有咖啡、美食、音樂，還可乘船一

覽港都夜景，是高雄健康、浪漫生活的最新去處。 夢時代購物中心 為東南

亞最大購物中心，露天內街為一個擁有水的特色及視覺平台的歡樂峽谷。配

合一樓精品街景及露天表演台，營造宛如紐約第五街之購物氣氛。 
 

第五天：高雄-台北（B/L） 

 忠烈祠 祠內供奉著歷年忠勇犧牲的烈士牌位及建國史蹟圖片，並觀賞衛兵換

班交接儀式。 故宮博物院 是一座中國宮殿式的建築。其中收藏近七十萬件

國寶包括寶藏、名人書畫、陶瓷器、銅器、翡翠、雕刻、錦屏、刺繡和歷史

文物。 101 購物中心 在世界上最高的大樓享受寬廣、舒適的購物樂趣‧ 
 

第六天：台北-新加坡 

送往機場，搭乘豪華客機返回新加坡。 

 

 

 
 

  6 天 5 晚 

 台北 花莲 小熊度假村 
 
 


